

## **Lebensläufe der Kandidaten zur Wahl in den Aufsichtsrat**

### **Loh Kin Wah**

Loh Kin Wah, geboren 1954, Staatsbürger von Malaysia mit ständigem Wohnsitz in Singapur

Loh Kin Wah verfügt über mehr als 35 Jahre Erfahrung in weltweit führenden Halbleiter-Unternehmen. Derzeit ist er Managing Partner von Peking Jianguang Asset Management Co., stellvertretender Vorsitzender der Ampleon B.V und ein Mitglied des Aufsichtsrats von BESI BV Niederlande.

Lo Kin Wah war formal der Executive Vice President von Global Sales and Marketing von NXP Semiconductor Niederlande; der Präsident und Chief Executive Officer der Qimonda AG, München, Deutschland und Executive Vice President, Communication Group von Infineon Technology AG. München, Deutschland.

Er hatte auch die Funktion des Non-Executive Director und Vorsitzenden des Compensation Committee von RDA Microelectronic Inc. China und war Mitglied des Aufsichtsrats der Azzurro Semiconductor AG, Dresden, Deutschland.

Er hat ein Ehrendiplom in Chemieingenieurwesen der University of Malaya, Kuala Lumpur und ein Post-graduate Diplom in Rechnungswesen und Finanzen der ACCA, Vereinigtes Königreich.

## **CVs of candidates for election to the Supervisory Board**

### **Loh Kin Wah**

Loh Kin Wah, born in 1954, a citizen of Malaysia and permanent resident of Singapore

Loh Kin Wah has over 35 years managing experience in world leading semiconductor enterprises. Currently he is the Managing Partner of Beijing Jianguang Asset Management Co., Vice Chairman of Ampleon B.V and a Member of Supervisory Board , BESI BV Netherland.

Lo Kin Wah was formally the Executive Vice President, Global Sales and Marketing of NXP Semiconductor Netherland; the President and Chief Executive Officer of Qimonda AG, Munich, Germany and the Executive Vice President, Communication Group of Infineon Technology AG. Munich Germany.

He has also served as Non-executive Director and Chairman, Compensation Committee of RDA Microelectronic Inc. China and a Member of Supervisory Board, Azzurro Semiconductor AG, Dresden, Germany.

He has an Honors degree in chemical engineering from the University of Malaya, Kuala Lumpur and a Post graduate certified diploma in accounting and finance from ACCA, United Kingdom.